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Protokół nr 15/IX/2020 

 
posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 
z dnia 7 września 2020 r.  

 
 
I. Obecność na posiedzeniu: 
 
 
stan Komisji   -   12 radnych  
 
obecnych   -    11 radnych  
 
nieobecnych  -      1 radny     
         tj. p. Rafał Reszpondek 
          
oraz zaproszeni goście. 
 
 
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
 
Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 
II. Proponowany porządek posiedzenia: 
 
 

1. Wizytacja budowy Stadionu Miejskiego Łódzkiego Klubu Sportowego przy  
Al. Unii Lubelskiej 2. 

2. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 
 
III. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 
 
 
Posiedzeniu przewodniczyła wiceprzewodnicząca Komisji p. Marta Przywara.  
 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji p. Marta Przywara powitała obecnych na posiedzeniu 
radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne 
do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  
 
Wiceprzewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie porządek obrad. 
 
 
Radni przyj ęli porządek przez aklamacje.  
 
 
Ad pkt 1 - Wizytacja budowy Stadionu Miejskiego Łódzkiego Klubu Sportowego przy  
Al. Unii Lubelskiej 2. 
 
 
Radni wraz z obecnymi na posiedzeniu zaproszonymi gośćmi, przed przystąpieniem do 
wizytacji budowy Stadionu zwiedzili również halę Sport Arena Łódź im. Józefa „Ziuny” 
Żylińskiego. 
Następnie wraz z przedstawicielami wykonawcy robót dokonali wizytacji budowy Stadionu 
Miejskiego Łódzkiego Klubu Sportowego.  
 
 
Ad pkt 2 – Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji zaproponowała termin kolejnego posiedzenia Komisji  
14 września br. Na posiedzeniu Komisja zajmie się miedzy innymi podsumowaniem 
dzisiejszej wizytacji budowy Stadionu Miejskiego ŁKS.  
 
Radni zgodzili się z przedstawioną propozycją.  
 
 
 
Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 
 
 
 
   Protokół sporządziła        Wiceprzewodnicząca Komisji 
 
Magdalena Czerkawska          Marta Przywara 
 
 


